
Zápis z 8. schůze ZO Drážov konané dne 18.9.2019 na OÚ v Drážově od 19:00 hod.

Přítomno: viz prezenční listina 
Přítomno 9 členů ZO,  jednání je usnášeníschopné.  
Hosté: p. Marie Zelenková

Návrh programu:
  1/  Zahájení
  2/  Kontrola usnesení, určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu
  3/  Dotace
  4/  Rozpočtové opatření  
  5/  Lesní hospodářství
  6/  Studie odpadní vody
  7/  Žádosti občanů
  8/  Ostatní – pošta
  9/  Závěr

  
1/ schůzi zahájila starostka obce paní Jiřina Vávrová, která přivítala přítomné. Konstatovala,

že jednání je usnášeníschopné.

2/ usnesení z minulé schůze jsou průběžně plněna. Zápis z předchozího jednání byl ověřen,
nebylo proti němu vzneseno námitek. Zapisovatelem určena p. Jiřina Vávrová, ověřovateli
zápisu p. Miroslav Churáň a p. Josef Zelenka.

 
--- navržený  program, zapisovatel i ověřovatelé zápisu byli schváleni.

Usnesení č. 66/2019 bylo přijato, hlasování: ano-9, ne-0, zdržel se-0.

3/ Akce „Veřejné osvětlení Drážov – 1. etapa“ bude zahájena začátkem října.

--- dokončena  byla  akce  „Hřiště  pro  hry  a  relaxaci  Drážov“  a  v současné  době  probíhá
vyúčtování dotace z MMR.

--- příprava projektu „Rybník u Buďáků“ v Zálesí  je ve fázi žádosti  o stavební povolení.
Žádost o dotaci by měla být podána ještě koncem letošního roku. 

--- ohledně přípravy opravy kapličky v Kváskovicích  jsme získali  vyjádření  k záměru  od
NPÚ v Českých Budějovicích.

4/ ZO bylo seznámeno s rozpočtovými opatřeními č. 6, 7 a  8, která přednesla účetní obce.

5/ ZO bylo seznámeno s těžbou v obecních lesích způsobenou kůrovcovou kalamitou.

--- ZO schvaluje prodej palivového dříví z důvodu kůrovcové kalamity za cenu 345,- Kč za
prm (včetně DPH).
Usnesení č. 67/2019 bylo přijato, hlasování: ano-9, ne-0, zdržel se-0.

--- ZO schvaluje uzavření smlouvy s firmou Forestal s.r.o. Kladné, IČO: 03988805 na prodej



pilařské kulatiny z obecních lesů.
Usnesení č. 68/2019 bylo přijato, hlasování: ano-9, ne-0, zdržel se-0.

6/ ZO projednalo  nabídku na zpracování  studie nakládání  s odpadními  vodami  ve všech
obcích.

--- ZO  schvaluje  vypracování  studie  nakládání  s odpadními  vodami  v obcích  Drážov,
Kváskovice, Dobrš a Zálesí firmou Kořenovky.cz, IČO: 24179311, za cenu 70 000,- Kč
bez DPH. 
Usnesení č. 69/2019 bylo přijato, hlasování: ano-8, ne-0, zdržel se-1.

7/ ZO neschvaluje finanční dar pro ZS živočichů Makov.

--- ZO  projednalo  žádost  o  odkoupení  části  pozemku  parc.č.  177/1  v k.ú.  Dobrš,  obec
Drážov a s prodejem nesouhlasí. V ÚP obce je pozemek veden jako veřejné prostranství –
veřejná zeleň.

--- ZO  schvaluje  příspěvek   na  akci  „Člověče  nezlob  se  a  otevření  dětského  hřiště
v Drážově“ ve výši 10 000,- Kč.
Usnesení č. 70/2019 bylo přijato, hlasování: ano-9, ne-0, zdržel se-0.

--- ZO souhlasí s uzavírkou zvláštního užívání účelové komunikace a povolení objížděk RZ
Strašínská dle žádosti předložené PAMK v AČR Klatovy za účelem vedení trasy RZ pro
29. HISTORIC VLTAVA RALLYE a 55. RALLYE ŠUMAVA KLATOVY v roce 2020.
Usnesení č. 71/2019 bylo přijato, hlasování: ano-9, ne-0, zdržel se-0.

--- ZO schvaluje finanční dar pro držitele průkazu ZTP/P ve výši 10 000,- Kč na rok 2019 na
podporu studia.
Usnesení č. 72/2019 bylo přijato, hlasování: ano-9, ne-0, zdržel se-0.

8/ Ostatní – pošta 
--- bylo  zažádáno  o  prodloužení  smluv  na  VPP  do  konce  roku  2019.  Od  září  jsou

zaměstnávány 3 osoby na VPP.
--- obec požádá ÚZSVM o odkoupení pozemku parc. č. 694 v k.ú. Kváskovice u Drážova

z důvodu předpokládaného využití pozemku schváleného ÚP obce.
--- prodej  stavebních  pozemků bude nutné řešit  s odborem rozvoje MěÚ ve Strakonicích

s ohledem na schválený ÚP obce.
--- 3. října proběhne dílčí přezkum hospodaření obce za rok 2019.
--- kontrola  OSSZ  ve  Strakonicích  proběhla  v srpnu  s výsledkem  –  nebyly  zjištěny

nedostatky. 
--- v pátek 20.9. bude v Zálesí směrem nad školou bezproudí z důvodu opravy VO obce.
--- sběrný den odpadů se uskuteční v sobotu 2.11.2019.
--- ZO bylo seznámeno s vyjádření ČTÚ a operátorů O2 a T-mobile na špatný signál v obci

Drážov. Na základě měření bylo doporučeno využívat pásma signálu 3G a 2G, pro která
je signál vyhovující. V pásmu LTE byly naměřené hodnoty nevyhovující.

--- 23.9.2019 bude zahájeno 3. kolo příjmu žádosti o kotlíkové dotace.
--- veterinární zákon ukládá majitelům psů do konce letošního roku jejich označení čipem.

9/ Závěr – starostka ukončila schůzi ve 22:00 hod.



Zapsala: p. Jiřina Vávrová Ověřil: p. Miroslav Churáň a p. Josef Zelenka

Miroslav Churáň místostarosta Jiřina Vávrová starostka
Datum vyhotovení zápisu: 26.9.2019


